
Danijela Martinović 

Zatražila dopunu odgovora Vijeća ministara BiH na pitanje postavljeno na 10. sjednici 

Doma, održanoj 22.9.2011. – “Voljela bih da mi Vijeće ministara BiH dopuni navedenu 

informaciju, jer se u navedenom odgovoru veći dio odgovora odnosi na elaboraciju, odnosno 

elaborat šta predstavlja navedena ETS problematika, odnosno izdavanje CDM dozvola. Znači, 

rečeno je da ćemo morati preduzeti prve korake ka uspostavi liste najvećih emitera, da smo 

formirali isto tako Nacionalno tijelo za implementaciju CDM dozvola, da je izvršena obuka 

uposlenika i da je to urađeno još prije jednu godinu, dakle prije godinu dana, međutim nigdje 

ne piše šta smo do sada uradili po navedenom pitanju.”  

Pitanje glasi:„Da li su izvršene pripreme za osnivanje nacionalnog tijela za prikupljanje 

ponuda i izdavanje ETS dozvola?“ 
 


